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Zápis  
ze 17. jednání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu 

Zastupitelstva Olomouckého kraje  
ze dne 27. 3. 2024 

 

Přítomni: 

Ing. Mgr. Hana Vacková – předsedkyně 

Mgr. Djamila Bekhedda 

Radek Hofer 

Bc. Jakub Jüngling 

Jiří Juráš 

Mgr. Josef Kaštil 

Martin Křupka 

Ing. Petr Mudra 

Mgr. Michal Stoupa 

Tomáš Šulák 

Aleš Valnoha  

Ing. Lubomír Žmolík 

Bc. Jan Žůrek 

 

 

 

Tajemník výboru: 

Bc. Kristýna Gabrielová – omluvena, 

zapsala Bc. Žaneta Jančaříková 

Nepřítomni:  

Bc. Jakub Jüngling 

doc. PhDr. Karel Konečný, CSc. 

 

Omluveni:  

Zdislav Ház, DiS. 

Lukáš Drlík 

Marcela Župková 

 

 

Hosté: 

Ing. Bc. Milada Sokolová 

Mgr. Josef Tetera 

Bc. Žaneta Jančaříková 

Mgr. David Záleský 

Mgr. Radek Stojan 

Mgr. Tomáš Rak, MBA 
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Program: 

1. Zahájení 

2. Vyhodnocení dotačního titulu č. 12_01_01 – Nadregionální akce cestovního ruchu 
2024 

3. Vyhodnocení dotačního titulu č. 12_01_03 – Podpora TIC 2024 

4. Vyhodnocení dotačního titulu č. 12_01_04 – Podpora rozvoje cestovního ruchu 2024 

5. Vyhodnocení dotačního titulu č. 12_01_05 – Podpora kinematografie 2024 

6. Různé 

 

 

Zápis: 

1. Zahájení  

Předsedkyně VRCR ZOK přivítala členy a zahájila 17. jednání výboru. Seznámila 

členy výboru s programem.  

Program byl následně přijat většinovým stanoviskem přítomných členů.  

 

2. Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního Programu na podporu rozvoje 

cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2024 – DT 1 Nadregionální akce 

cestovního ruchu 

 

Mgr. Tetera představil žádosti a projekty žadatelů. Mgr. Záleský doplnil 

podrobnosti k daným žádostem. Dotaz Bc. Žůrka k možným duplicitám 

v žádostech napříč Olomouckým krajem, krátká debata s OdCRVV. 

Pro se vyslovili všichni přítomní členové, nikdo se nezdržel, nikdo nebyl 

proti.  

 

3. Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního Programu na podporu rozvoje 

cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2024 – DT 3 Podpora TIC 

 

Mgr. Tetera představil žádosti TIC, zdůvodnil také, k jakým chybám docházelo 

v podávání žádostí napříč všemi dotačními tituly ze strany žadatelů.  

Ing. Bc. Sokolová doplnila informace u podávání žádostí týkající se DT 3 i DT 4. 

 

Mgr. Rak vyjádřil velké poděkování Olomouckému kraji za zvýšení alokace, 

zdůraznil, že je to důležité pro rozvoj cestovního ruchu v regionu. Mgr. Mudra 

doplnil, že tato částka může být skutečně otázkou udržení chodu otvíracích hodin. 

Ing. Sokolová doplnila, že činnost TIC je důležitá pro všeobecné povědomí  

a pro turisty, kteří do našeho kraje míří. 
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Většinovým stanoviskem přítomných členů pak bylo přijato navržené hodnocení. 

Pro se vyslovili všichni přítomní členové, nikdo se nezdržel, nikdo nebyl 

proti. 

 

4. Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního Programu na podporu rozvoje 

cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2024 – DT 4 Podpora rozvoje 

cestovního ruchu 

 

Mgr. Tetera představil žádosti a projekty. Mgr. Tetera doplnil odborné bodové 

hodnocení a pravidla stanovení náhradníků. Ing. Sokolová doplnila způsob 

financování a představila plán zadání těchto žádostí do ZOK. Také ocenila 

podporu více body pro nové žádosti 14 body oproti projektům navazujícím. 

Většinovým stanoviskem přítomných členů pak bylo přijato navržené hodnocení 

včetně možných náhradníků. Výbor též jednohlasně doporučil navýšit alokaci DT 

4 tak, aby byly podpořeny všechny žádosti se získaným bodovým hodnocením ve 

výši 60 bodů a více. Pro se vyslovili všichni přítomní členové, nikdo se 

nezdržel, nikdo nebyl proti.  

 

5. Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního Programu na podporu rozvoje 

cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2024 – DT 5 Podpora 

kinematografie 

 

Mgr. Záleský detailně představil jednotlivé žádosti. Mgr. Stojan informoval  

o finančních možnostech napříč jinými kraji, jmenoval například Zlínský kraj, kde 

je mnohem větší podpora filmografie. Bc. Žůrek navrhl, aby se příště bonifikovaly 

projekty podpořené státním fondem kinematografie, protože je to zárukou kvality 

a zohledňovalo se i to, kde se bude výsledné dílo promítat. K budoucí debatě 

navrhl možnost více kategorií, protože jinak se občas porovnává neporovnatelné. 

Mgr. Vacková souhlasí a navrhuje danou kategorizaci vést v patrnosti.  

Mgr. Mudra zdůrazňuje, že tato debata se vede opakovaně, nicméně pokud 

nebude alokovaná částka mnohem vyšší, nelze dle něj čekat větší výsledky.  

Ing. Sokolová vyzvala Mgr. Stojana k představení již proběhlých projektů, které 

byly povedené, což následně udělal. Připomenul také, že Centrála chystá aplikaci 

o zaniklých a filmových místech, která bude mimo jiné nabízet zobrazení slavných 

filmových záběrů přímo v terénu na místě. Mgr. Rak souhlasil s Mgr. Stojanem, 

že v případě Princezny zakleté v čase 2 byla spolupráce ukázková. 

Mgr. Žůrek navrhl, aby se zohledňovaly finance utracené na území Olomouckého 

kraje. Je mu vysvětleno, že takhle již DT 5 funguje, což kvituje. Mgr. Vacková 

navrhuje konkrétní společnost, kterou by ráda viděla realizovat nějaký projekt na 

území kraje.  
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Většinovým stanoviskem přítomných členů přijato navržené hodnocení. Pro  

se vyslovila většina přítomných členů, jeden se zdržel, nikdo nebyl proti.  

 

6. Různé 

 

Mgr. Tetera informoval o Cenách Olomouckého kraje za přínos v oblasti 

cestovního ruchu pro rok 2024, také o průběhu veřejné zakázky týkající se 

seniorského cestování a aktuální individuální žádosti, které budou členům 

nasdíleny přes Teams v následujících dnech. Taktéž sděleny aktuální informace 

o Cyrilometodějské stezce. 

 

Mgr. Rak informoval přítomné o financování projektů z MMR a změnách, které 

budou v příštím roce v oblasti cestovního ruchu, což doplnil Mgr. Stojan. 

Zdůraznil, že to bude obnášet větší administrativní náročnost pro OK, nicméně 

kraj bude sám rozhodovat, do jakých projektů peníze půjdou, což vnímá kladně. 

 

Mgr. Bekhedda požádala Olomoucký kraj o přidání pana Jana Machovského 

jakožto zástupce správní rady do rozdělovníku na poštu týkající se Výboru  

pro rozvoj cestovního ruchu. 

 

Mgr. Vacková navrhla, aby další jednání bylo zasedáním výjezdním. Výbor  

se následně shodnul na datu 7. – 8. června 2024, program bude upřesněn  

a zaslán členům během dubna. 

 

Paní předsedkyně Mgr. Vacková poděkovala zúčastněným za hladký průběh  

a ukončila 17. zasedání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu. 

 
 
 
 

Olomouc dne 27. 3. 2024 

Zapsala: Bc. Žaneta Jančaříková  

……………………………….  
 

Ing. Mgr. Hana Vacková 

             předsedkyně výboru 

 


